



BE A SUMMER STUDENT AT THE LAW COMMISSION OF CANADA

The Law Commission of Canada (LCC) was re-established in June 2023 to provide independent advice on improvements, modernization and reform for a just legal system that meets the changing needs of Canadian society.

The LCC is seeking applications for 3-4 student researcher positions for the summer of 2024. Qualified candidates will have finished their first, second or third year at a Canadian law school. Candidates must possess strong research and writing skills. Preference will be given to bilingual applicants.

LCC Summer Students will work in-person in the LCC's Ottawa, Ontario offices.

If you are interested, please send a cover letter and CV to info@lcc-cdc.gc.ca. The deadline for applications is April 15, 2024.

***** ***** ***** ***** ***** ***** *****

DEVENEZ ÉTUDIANT·E D'ÉTÉ À LA LA COMMISSION DU DROIT DU CANADA

La Commission du droit du Canada (CDC) a été rétablie en juin 2023 afin de fournir des conseils indépendants sur les améliorations, la modernisation et la réforme pour un système juridique juste qui répond aux besoins changeants de la société canadienne.

Le CDC lance un appel aux candidatures pour 3-4 postes d'étudiant-es-chercheur-es pour l'été 2024. Les candidat-es qualifié-es auront terminé leur première, deuxième ou troisième année dans une faculté de droit canadienne. Les candidat-es doivent posséder des compétences robustes en recherche et en rédaction. La préférence sera donnée aux candidats bilingues.

Les étudiant-es d'été de la CDC travailleront en personne dans les bureaux de la CDC à Ottawa, en Ontario.

Si vous êtes intéressé-e, veuillez envoyer une lettre de motivation et un CV à info@lcc-cdc.gc.ca. La date limite de dépôt des candidatures est le 15 avril 2024.